
Referat af møde i Kongelundsgruppen, 3.9.23 hos Else Margrethe 

Vi var ca. 10 deltagere til et godt møde. 

Ulla Liberg blev ordstyrer og Jørgen K. blev referent.  

1. Siden sidst 

Lang tid blev brugt til at drøfte Jørgens forslag om at indstifte en pris for en positiv omtale af alle 
fremmede, indvandrere og asylansøgere i medierne. Medierne var det helt centrale.                                                                       
Ulla F. var betænkelig, - ville det have nogen reel effekt? Gyda lagde vægt på, at prisen burde gives 
til unge, men hvilke unge? Var de kendte nok til at bære et indslag i medierne? Per lagde vægt på 
den flotte indsats, som Trampolinhuset havde gjort. Torben sagde, at det nok var bedre at give en 
sådan pris til en organisation frem for en person, og dette synspunkt vandt hurtigt tilslutning. – 
Personer kan være vanskelige og stille sig i vejen på mange måder .Per understregede flere gange, 
at der var fare for at højrefløjen i Dk ( og Evt.incl. Biden?) ville kræve et totalt asylstop, i strid med 
alt…  

Da intet hastede, blev vi enige om at forelægge vores foreløbige overvejelser for BfA, enten 
Stormødet eller Styregruppen og afvente deres reaktion. Uden deres støtte opgiver vi bare tanken. 
Vores forskellige overvejelser er allerede forelagt Henrik Mottlau, så må vi se, hvad der sker. 

2. Evt. 

Ulla Liberg  gjorde rede for BfA’s deltagelse i Ungdommens Folkemøde i Valbyparken, onsdag den 
6.9. på himmelstrupa Alle, Valby, kl. 9-15 


